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Protokół Nr VIII/37/2020 

z XXXVII sesji Rady Gminy w Rakszawie 

z dnia 31 stycznia 2022 r. 

 

Sesja online – sala nr 1 Urzędu Gminy w Rakszawie. 

Obecni według załączonej listy obecności. 

Sesję otworzyła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Marta Fus, powiedziała iż dzisiejsza 

sesja odbywa się online, powitał wszystkich zebranych, po czym stwierdził, że w sesji bierze 

udział 13 radnych, co stanowi quorum i Rada może podejmować wiążące uchwały. Pani 

Wiceprzewodnicząca odczytała zaproponowany porządek obrad, po czym zapytała, czy ktoś             

z radnych chce zaproponować zmiany, w związku z brakiem zmian zaproponowała, aby do 

porządku obrad wprowadzić dwa punkty tj. „Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Wójta Gminy Rakszawa” oraz „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta”. Wiceprzewodnicząca Rady Gminy powiedziała, iż punkty te będą 

wprowadzone do porządku obrad po punkcie 11 tj. „Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Rakszawa na lata 2022 – 2031” pod pozycją 12 i 13 w związku                

z czym zmieni się numeracja pozostałych punktów o dwa wzwyż. Pani Wiceprzewodnicząca 

zapytała, czy ktoś chce wprowadzić inne zmiany, w związku z tym, że nikt nie zaproponował 

innych zmian poddała pod głosowanie zaproponowaną zmianę porządku obrad. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie zmieniony porządek obrad.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie 

między sesjami 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady 

Gminy 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej                                  

w Węgliskach poprzez obniżenie jej struktury organizacyjnej 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej 

Powiatowi Łańcuckiemu (transport) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej 

Powiatowi Łańcuckiemu (droga Węgliska - Trzeboś) 

10. Podjęcie uchwały budżetowej Gminy Rakszawa na rok 2022 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Rakszawa na lata 

2022 – 2031 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Rakszawa 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

14. Wnioski i zapytania radnych 

15. Sprawy różne 

16. Zakończenie obrad 
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Ad. 3 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła do realizacji punktu trzeciego porządku obrad  

tj. przyjęcia protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy, zapytał, czy radni mają uwagi do tego 

protokołu, w związku z tym, że radni nie zgłosili uwag poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przewodniczący Rady Gminy uznał punkt trzeci porządku obrad za wyczerpany, po czym 

ogłosił przerwę techniczną potrzebną na usunięcie awarii dźwięku w transmisji dzisiejszej sesji. 

 

Ad. 4 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła do realizacji punktu czwartego porządku obrad 

tj. informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie między 

sesjami, powiedziała iż w związku z nieobecnością Przewodniczącego Rady Gminy punkt ten 

nie będzie zrealizowany. 

 

Ad. 5  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła do realizacji punktu piątego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Pan Wójt powiedział, iż w okresie międzysesyjnym zajmował się inwestycjami 

wykonywanymi i planowanymi, przygotowywanymi do złożenia wniosku do Polskiego Ładu, 

łącznie wartość tych inwestycji to około 44.000.000,00 zł, Pan Wójt wyraził nadzieję,                              

że dojdzie do ich realizacji i wszystkie dofinansowania uda się zdobyć, te które są na dzień 

dzisiejszy opiewają na kwotę 12.000.000,00 zł, pozostałe czekają na złożenie wniosku.                            

W związku z sytuacją epidemiologiczną praca odbywa się w ograniczonym składzie, z uwagi 

na nieobecność Kierownika GOPS, kierowanie Ośrodkiem jest wykonywane przez Wójta, już 

zostało przyjętych ponad tysiąc wniosków o dodatek energetyczny. Pan Wójt powiedział,                              

iż Jego praca w minionym okresie związana była również z przygotowywaniem zmian do 

budżetu, będą one omawiane przy uchwale budżetowej. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy podziękowała Panu Wójtowi, a następnie uznała punkt piąty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 6 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła do realizacji punktu szóstego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Pan Wójt powiedział, iż na ostatniej sesji podjęto uchwały: 

- Uchwała Nr  XXXVI/288/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 28 grudnia 2021 roku                          

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2022, 

- Uchwała Nr XXXVI/289/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 28 grudnia 2021 roku                        

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, 
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- Uchwała Nr XXXVI/290/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 28 grudnia 2021 roku                       

w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasto 

Rzeszów, 

- Uchwała Nr XXXVI/291/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 28 grudnia 2021 roku                             

w sprawie ustalenia dopłaty dla pierwszej grupy taryfowej odbiorców usług zbiorowego 

odprowadzania ścieków w okresie od 1 stycznia 2022 r. do 31 marca 2022 r. z terenu 

Gminy Rakszawa, 

- Uchwała Nr XXXVI/292/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 28 grudnia 2021 roku                          

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Rakszawa, 

- Uchwała Nr XXXVI/293/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 28 grudnia 2021 roku                          

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowych do 

gminnego zasobu nieruchomości, 

- Uchwała Nr XXXVI/294/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 28 grudnia 2021 roku                          

w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu, 

- Uchwała Nr XXXVI/295/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 28 grudnia 2021 roku                          

w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021, 

- Uchwała Nr XXXVI/296/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 28 grudnia 2021 roku                        

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Rakszawa na rok 2021, 

- Uchwała Nr XXXVI/297/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 28 grudnia 2021 roku                           

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Rakszawa na lata                               

2021 – 2031. 

Pan Wójt powiedział, iż te uchwały działają, weszły w życie, jedynie w kwestii uchwały                            

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Rakszawa na lata 2021 – 2031 

wszczęto procedurę w sprawie uchylenia, RIO zarzuciła sfinansowanie gospodarki odpadami 

ze środków zaoszczędzonych, przesuniętych z innych działów, chodziło o to, że w grudniu 

wpłynęła faktura za miesiąc grudzień, termin jej upływał w styczniu, część środków na jej 

zapłatę była przesunięta z innych działów. Pan Wójt powiedział, iż RIO będzie wszczynać 

procedurę naruszenia dyscypliny finansów publicznych, niemniej jednak Jego zdaniem zdziałał 

w sytuacji wyższej konieczności.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy podziękowała Panu Wójtowi, po czym uznała punkt szósty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 7 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła do realizacji punktu siódmego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Węgliskach 

poprzez obniżenie jej struktury organizacyjnej. Pani Wiceprzewodnicząca o przybliżenie 

projektu tej uchwały poprosiła Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż temat ten jest omawiany już od dłuższego czasu, problem polega na 

nieuczęszczaniu dzieci z miejscowości Węgliska do tamtejszej szkoły, na 73 dzieci urodzonych 

w obwodzie tej szkoły uczęszcza do niej tylko 29, sytuacja się nie zmienia, jest wręcz malejąca. 

Największa klasa w Szkole Podstawowej w Węgliskach liczy 12 osób, są dwa roczniki                             

w których nie ma żadnego ucznia, jest też dwie klasy dwuosobowe, 29 osób na 8 klas to 

niewiele, tak niska liczba dzieci wymusza reorganizację, chodzi głównie o dobro dzieci, gdyż 

trudno żeby się dobrze rozwijały w klasach dwu, czy czteroosobowych. Reforma tej szkoły 

zakłada pozostawienie tam klas I – III oraz uruchomienie rozbudowanego przedszkola dla 

dzieci od 3 do 6 lat, z możliwością zorganizowania tam żłobka. Dla klas starszych opieka będzie 
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sprawowana przez Szkołę Podstawową Nr 1 w Rakszawie, dokąd dzieci będą dowożone na 

koszt Gminy, dzieci będą tam miały dużo lepsze warunki nauki. Pan Wójt wyraził nadzieję, że 

w oparciu o oddziały przedszkolne i wczesnoszkolne edukację w Węgliskach uda się 

odbudować. Liczba dzieci w oddziale przedszkolnym z 8 – 10 dzieci wzrosła na chwilę obecną 

do 30. Pan Wójt powiedział, iż na różnego rodzaju konferencjach, czy sympozjach podkreślano, 

że dzieci powinny uczęszczać do klas liczniejszych 15 – 20 osobowych, a nie 2, czy 4 

osobowych, gdyż to utrudnia ich rozwój szczególnie psychiczny i społeczny, na dalszych 

etapach edukacji te dzieci mają problemu z dostosowaniem się, z odnalezieniem się w grupach, 

a szkoła podstawowa ma przystosowywać dzieci m. in. do życia społecznego. Pan Wójt 

powiedział, iż w 2022 roku planuje przy Szkole Podstawowej w Węgliskach wybudowanie 

nowego placu zabaw. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy podziękowała Panu Wójtowi, po czym otworzyła dyskusję 

w temacie tej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, radni mając na uwadze przede wszystkim dobro 

dzieci przychylili się do propozycji Pana Wójta i pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zapytała czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały, 

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknęła dyskusję, a następnie poddała pod 

głosowanie uchwałę w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Węgliskach 

poprzez obniżenie jej struktury organizacyjnej. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy powiedziała, iż  podjęta uchwała będzie miała                                      

Nr XXXVII/298/22 Rady Gminy Rakszawa z dnia 31 stycznia 2022 roku w sprawie zamiaru 

przekształcenia Szkoły Podstawowej w Węgliskach poprzez obniżenie jej struktury 

organizacyjnej, odczytała jej treść, po czym uznała punkt siódmy porządku obrad za 

wyczerpany.  

 

Ad. 8   

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła do realizacji punktu ósmego porządku obrad                        

tj. podjęcia uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej 

Powiatowi Łańcuckiemu (transport). Pani  Wiceprzewodnicząca  o przybliżenie projektu tej 

uchwały poprosiła Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż temat tej uchwały jest związany z kontynuacją programu rozpoczętego 

w tamtym roku, z transportu publicznego w znacznym stopniu trzeba by było zrezygnować, 

gdyż transport publiczny nie odbywałby się gdyby gmina go nie współfinansowała,                                    

w szczególności dotyczyłoby to linii przejeżdżających przez Wydrze, Rakszawą Górną, Kąty, 

gdyż zdaniem przewoźników są one najmniej opłacalne. Pan Wójt powiedział, iż na pomoc nie 

przeznacza się dużych środków, jest to kwota około 25.000,00 zł, dlatego prosi o podjęcie 

uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy podziękowała Panu Wójtowi, po czym otworzyła dyskusję 

w temacie tej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, radni widzą potrzebę udzielenia takiej pomocy, 

w związku z czym opinia jest pozytywna.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zapytała czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały, 

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknęła dyskusję, a następnie poddała pod 
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głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej 

Powiatowi Łańcuckiemu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy powiedziała, iż podjęta uchwała będzie miała                                   

Nr XXXVII/299/22 Rady Gminy Rakszawa z dnia 31 stycznia 2022 roku w sprawie udzielenia 

przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu, odczytała jej treść, po 

czym uznała punkt ósmy porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 9 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła do realizacji punktu dziewiątego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej 

Powiatowi Łańcuckiemu (droga Węgliska - Trzeboś). Pani Wiceprzewodnicząca o przybliżenie 

projektu tej uchwały poprosiła Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż jest to projekt, który Gmina wraz z Powiatem próbuje zrealizować już 

trzeci rok, pierwsze Gmina współfinansowała projekt przebudowy tej drogi, teraz wspólnie z 

Powiatem składa wniosek o dofinansowanie, Gmina będzie współfinansować realizację tej 

inwestycji, a szacowany koszt to około 8.000.000,00 zł, jest to inwestycja dwuletnia, 

planowana jest całkowita przebudowa tej drogi, łącznie z wybudowaniem chodników, jest to 

inwestycja bardzo ważna, trudno sobie wyobrazić drogę powiatową w gorszym stanie. Pan 

Wójt wyraził nadzieję, że w tym roku zostanie przyznane dofinansowanie i roboty będą 

uruchomione.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy podziękowała Panu Wójtowi, po czym otworzyła dyskusję 

w temacie tej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały, 

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknęła dyskusję, a następnie poddała pod 

głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej 

Powiatowi Łańcuckiemu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy powiedziała, iż podjęta uchwała będzie miała                                    

Nr XXXVII/300/22 Rady Gminy Rakszawa z dnia 31 stycznia 2022 roku w sprawie udzielenia 

przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu, odczytała jej treść,                   

po czym uznała punkt dziewiąty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 10 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła do realizacji punktu dziesiątego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały budżetowej Gminy Rakszawa na rok 2022. Pani Wiceprzewodnicząca 

powiedziała, iż punkt ten będzie procedowany zgodnie z uchwałą nr XII/42/11 Rady Gminy                     

w Rakszawie z dnia 30 września 2011 roku w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej, po czym odczytała treść uchwały budżetowej Gminy Rakszawa na rok 2022.                      
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Po odczytaniu uchwały Pani Wiceprzewodnicząca o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 

budżetu poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Społecznej powiedział, iż Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje 

projekt budżetu gminy Rakszawa na 2022 rok. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy podziękowała Przewodniczącemu Komisji Społecznej,                     

a następnie o przedstawienie opinii poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarczej. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż Komisja Gospodarcza pozytywnie 

opiniuje projekt budżetu gminy Rakszawa na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Przewodniczącemu Komisji Gospodarczej,                           

a następnie o przedstawienie opinii poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła opinię wypracowaną na posiedzeniu                 

w dniu 6 grudnia 2022 roku. Na podstawie § 3 ust. 4 i 5 Uchwały Nr XII/42/11 Rady Gminy                   

w Rakszawie z dnia 30 września 2011 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej, Komisja Rewizyjna analizowała projekt budżetu na 2022 rok na posiedzeniach                  

w dniach 26 listopada 2021 r., i 6 grudnia 2021 roku, zapoznała się z opiniami Komisji stałych 

Rady Gminy. Wyjaśnień w sprawie projektu budżetu udzielali Wójt i Skarbnik Gminy. Komisja 

Rewizyjna po analizie planowanych dochodów i wydatków budżetowych, a także po 

zapoznaniu się z opiniami Komisji Społecznej i Komisji Gospodarczej zajęła poniższe 

stanowisko: Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały budżetowej Gminy 

Rakszawa na 2022 rok. W posiedzeniach uczestniczyli: Teresa Rupa, Marzena  Janas – 

Piwińska, Piotr Frączek, Mirosław Szląskiewicz, Ryszard Marcinek i Arkadiusz Tama. (opinia 

z wnioskiem dołączona do protokołu, do wglądu w biurze Rady Gminy). 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała Uchwałę Nr 3/39/2021 z dnia 16 grudnia 2021 

roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie projektu 

uchwały budżetowej Gminy Rakszawa na 2022 rok (treść uchwały dołączona do protokołu, do 

wglądu w biurze Rady Gminy). Pani Wiceprzewodnicząca powiedział, iż radni pełną treść wraz 

z uzasadnieniem radni maja dołączoną do materiałów na sesję. Wiceprzewodnicząca Rady 

Gminy poprosiła Pana Wójta o przedstawienie stanowiska w sprawie opinii Komisji Rady                 

i opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Pan Wójt powiedział, że zarówno opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, jak i opinia Komisji 

Rewizyjnej są pozytywne, co cieszy, dodał iż zadowalające jest również uchwalanie budżetu               

z takimi kwotami jak w dniu dzisiejszym. Pan Wójt powiedział, iż wprowadzane są inwestycje 

o wartości 7.400.000,00 zł, niemniej jednak będzie pracował, aby ta kwota była jeszcze wyższa. 

Pan Wójt powiedział, iż wyjaśnienia wymagają dochody Gminy związane z podatkami, 

obowiązujące w tej chwili stawki są wyższe jedynie o 10%, niż stawki sprzed trzech lat. 

Zwiększenie stawek w tym roku, to korekta inflacyjna, która nie wpłynęła znacznie na 

wysokość podatków, wpływ miały inne fakty, w trakcie modernizacji zostały ujawnione dane, 

których niektórzy mieszkańcy nie podawali, bądź nie zostały przez nich samych 

zweryfikowane, w związku z czym Pan Wójt powiedział, iż podstawą naliczenia jest 

powierzchnia gruntów wskazana przez Starostwo, jeżeli ktoś się z tym nie zgadza może się 

zwrócić do właściwego organu. Pan Wójt powiedział, iż dochody inwestycyjne Gminy są 

oparte głównie na pozyskanych środkach, gdyż z naszych środków niewiele można by było 

zrealizować, dodał że środki pozyskiwane są przez pracowników, Gmina nie posiłkuje się 

firmami zewnętrznymi, co przynosi oszczędności rzędu 2 – 5% pozyskanych środków. Jeżeli 

chodzi o wydatki inwestycyjne Pan Wójt zwrócił uwagę na kontynuację programu związanego 

z przebudową stawów w Rakszawie, Gmina współpracuje tu z Wodami Polskimi, w przyszłości 

jest tam planowane zorganizowanie terenów rekreacyjnych, dotychczasowe koszty 
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przebudowy stawu pokrywały Wody Polskie, a wkład własny Gminy był niewielki, będzie 

przebudowywany również drugi staw, ponadto w tym roku ma być przeprowadzana 

konserwacja potoków na terenie Gminy. Pan Wójt powiedział, iż Gmina uczestniczy                               

w inwestycjach realizowanych przez Samorząd Województwa, wspomaga przebudowę drogi 

wojewódzkiej przy realizacji by4udowy wiaduktu nad torami kolejowymi w kwocie 

200.000,00 zł. Na realizację czeka inwestycja, której dotyczyła poprzednia uchwała,                                

tj. przebudowa drogi powiatowej Węgliska – Trzeboś, Gmina współfinansowała projekt, 

wspólnie z Powiatem złożyła wniosek, a następnie będzie partycypowała w kosztach realizacji 

tej inwestycji, szacunkowo ta inwestycja może kosztować nawet 8.000.000,00 zł, w związku               

z czym wkład własny Gminy również będzie pokaźny. Publiczne drogi gminne zostały                        

w budżecie ujęte bardzo oględnie, są tu ujęte tylko kwoty sygnalizujące, w tej chwili 

przygotowywany jest ogromny wniosek na przebudowę publicznych i wewnętrznych dróg 

gminnych, nie wszystkie te drogi znalazły się w tej chwili w budżecie, nawet jako sygnalizacje, 

jest to kwota dofinansowania pomiędzy 8.000.000,00, a 10.000.000,00 zł na lata 2022 – 2023. 

W tej chwili wniosek przygotowany jest na drogę Rakszawa Basakówka – Dąbrówki Pastwiska, 

na drogę Rakszawa ujęcie wody, na drogę Wydrze – Kąty Wydrzańskie oraz na przebudowę 

odcinków wraz z przebudową oświetlenia dróg przebiegających przez Wołochy i Kościelne. 

Pan Wójt powiedział, iż będzie chciał doprowadzić do przebudowy przez Powiat drogi 

Rakszawa – Brzóza Stadnicka. Do przebudowy planowane są także drogi wewnętrzne. 

Planowana jest zmiana Planów Miejscowych i Studium naszej Gminy, są to bardzo istotne 

działania, Gmina będzie chciała pozyskać środki od inwestorów, a uchylając rąbka tajemnicy 

powiedział, że trwają rozmowy o inwestycjach rzędu około 100.000.000,00 zł. Pan Wójt 

powiedział, iż inwestycje są związane m.in. z przebudową naszej sieci energetycznej. Budżet 

związany jest także z wprowadzeniem nazw ulic w naszej miejscowości, organizacyjnie                           

i administracyjnie jest to ogromne przedsięwzięcie, będzie miało skutki na kolejne „set lat”. 

Przy bezpieczeństwie publicznym zwraca uwagę zakup samochodu pożarniczego, liczy na 

dotację, zabezpieczona jest kwota, niemniej jednak Pan Wójt ma nadzieje, że ulegnie ona 

zmniejszeniu, dodał że strażacy ochotnicy robią dużo w kierunku pozyskania dodatkowych 

dofinansowań. Jeżeli chodzi o szkolnictwo można by powiedzieć standardowo że jest to 

„studnia bez dna”, niemniej jednak Gmina przygotowuje się do wniosku o dofinansowanie na 

przebudowę szkół, planowana jest dalsza przebudowa ZSTG pod kontem przystosowania do 

szkoły podstawowej, konieczna jest przebudowa dachu, przebudowa centralnego ogrzewania, 

ponadto konieczne jest ocieplenie na wszystkich szkołach. Realizowana ma być przebudowa 

stadionu, na chwilę obecną w budżecie na ten cel zaplanowane są środki na pierwszą część 

przebudowy, czyli 4.000.000,00 zł, kwota nie jest jeszcze wiadoma, to będzie znane po 

przetargu, na chwilę obecną dofinansowanie jest z dwóch źródeł, w związku z czym pan Wójt 

wyraził nadzieję, że środki własne nie będą zbyt wysokie, ma to być miejsce służące zarówno 

rekreacji, jak i kulturze, dodał że Gmina pozyskała ten teren zamieniając się z Parafią, Gmina 

otrzymała teren parafialny, a Parafia pozyskała tereny gminne. Kolejne zadanie ujęte                              

w budżecie, to przebudowa przedszkola w żłobek, bardzo potrzebna inicjatywa, może być tak, 

że żłobek zapełni się w ciągu jednego dnia, dlatego też planowana jest kontynuacja tego 

zadania. Następne zadanie to przebudowa sieci kanalizacyjnej na terenie Gminy, na ten cel są 

pozyskane środki, Pan Wójt wyraził nadzieję, że rozbudowa tych sieci umożliwi rozwój 

budownictwa indywidualnego, a planowana budowa nowego placu zabaw spowodują, że nowe 

przedszkole w Węgliskach będzie tętniło życiem. Jeżeli chodzi o wydatki gminne Pan Wójt 

powiedział, iż na ich realizacje pozyskiwane są środki zewnętrzne z których realizowane są 

inwestycje, w drugiej kwestii kierowana była korespondencja do radnych, sprawa dotyczy 
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GOKiC w Rakszawie, który corocznie dostaje dotacje na funkcjonowanie, są to kwoty                            

w granicach 60.000,00 – 650.000,00 zł, w tym roku jest to 600.000,00 zł, wniosek GOKiC 

opiewał na kwotę 899.700,00 zł, wniosek na rok 2021 opiewał na kwotę 810.000,00 zł, Ośrodek 

otrzymał kwotę 600.000,00 zł, później 520.000,00 z uwagi na to, że w latach poprzednich nie 

wykorzystał w pełni środków finansowych, w 2020 roku dotacja była w wysokości                 

650.000,00 zł została niewykorzystana w kwocie 80.000,00 zł pomimo tego, że GOKiC na ten 

rok wnioskował o kwotę aż 965.000,00 zł. Pan Wójt powiedział, iż Jego opinia jest 

jednoznaczna, coroczne przekazywanie środkó- w wysokości 600.000,00 – 650.000,00 zł jest 

wystarczająca, GOK co roku wykazuje, że rocznie organizuje około 120 – 150 imprez, przy 

obecnej pandemii te imprezy nie powinny się odbywać, według sprawozdania w imprezach 

uczestniczy nawet 30 000 osób, liczba fenomenalna, niemniej jednak mało wiarygodna. Pan 

Wójt poinformował radnych, iż w trakcie roku 2021 nie udało Mu się ani razu spotkać                              

z Dyrektorem GOKiC w celu porozmawiania o budżecie, dodał że w ciągu całego 2021 roku 

GOKiC złożył tylko jeden wniosek o dodatkowe wsparcie finansowe z programu 

alkoholowego. Pan Wójt powiedział, iż wystosował również odpowiedź do radnych i popiera 

swój pogląd, że na dzień dzisiejszy, w dobie pandemii, gdzie bardzo ograniczone są  

możliwości organizowania działań nie będzie 120, czy 140 imprez, ponadto szkoły pracują 

zdalnie, uczniowie nie mogą być w szkołach, zostali wypuszczeni do domów, nie powinni 

przebywać również w innych jednostkach. Pan Wójt powiedział, iż liczba imprez zmniejszy się 

prawdopodobnie o połowę, a budżet nie jest zmniejszany o połowę. Pan Wójt powiedział, iż z 

danych przedstawionych przez Dyrektora GOKiC wynika, że stawka za godzinę zajęć 

tanecznych to 100,00 zł, stawka za godzinę zajęć muzycznych to 100,00 zł, stawka za godzinę 

zajęć rytmicznych to 100,00 zł i stawka za godzinę zajęć tanecznych to 100,00 zł, dodał iż zna 

osoby, które prowadziły takie zajęcia za kwoty dużo niższe, a On musi dbać o finanse Gminy, 

dla porównania powiedział, że specjaliści od pozyskania środków zewnętrznych, którzy 

pozyskują dofinansowania rzędu 300.000,00 – 1.000.000,00 zł mają godzinowe stawki rzędu 

60,00 – 100,00 zł, specjaliści z zakresu planowania mają stawki w granicach 70,00 zł za 

godzinę, specjaliści zajmujący się zamówieniami publicznymi mają stawki godzinowe rzędu 

60,00 – 90,00 zł. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy podziękowała Panu Wójtowi, po czym o przedstawienie 

autopoprawek poprosiła Panią Skarbnik. 

Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawki: 

Dochody według działów klasyfikacji budżetowej:  

1. W dziale 752 Obrona narodowa, dochody bieżące – dotacje celowe otrzymane z budżetu 

państwa na realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych gminie z zakresu obrony narodowej kwota 1.500,00 zł. 

2. W dziale 855 Rodzina, dochody majątkowe – dotacja celowa na realizację inwestycji                        

i zakupów inwestycyjnych w ramach programu Maluch + kwota 792.000,00 zł. W związku 

ze zmianą terminu zakończenia przebudowa będzie kontynuowana w 2022 r. 

3. W dziale 926 kultura Fizyczna, dochody majątkowe – Środki z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 na finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych związanych z przeciwdziałaniem COVID-19 – promesa dotycząca 

dofinasowania inwestycji z Programu Rządowego Fundusz Polski Ład: Program inwestycji 

strategicznych 3 737 208,60 zł. 

Wydatki według działów i rozdziałów klasyfikacji budżetowej  

1. W dziale 010 Rolnictwo i łowiectwo, w rozdziale 01008 Melioracje wodne, na zadanie pn. 

Zagospodarowanie terenów wokół stawów działki 4544/2, 4544/3” kwota 10.100,00 zł. 

2. W dziale 600 Transport i łączność: 
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− rozdziale 60004 Lokalny transport zbiorowy, wprowadza się dotację celową dla 

Powiatu Łańcuckiego na współfinansowanie zadania „organizację i zarządzanie 

publicznym transportem zbiorowym przewozów pasażerskich” kwota 25.000,00 zł. 

Zmiana ta została zawarta w załączniku nr 1 do uchwały dotacje dla jednostek sektora 

finansów publicznych, 

− w rozdziale 60014 Drogi publiczne powiatowe, zadanie inwestycyjne pomoc finansowa 

dla powiatu łańcuckiego na realizację zadania” przebudowa drogi powiatowej nr 1369R 

Trzeboś (granica powiatu)-Węgliska”. Zmiana ta została zawarta w załączniku nr 1 do 

uchwały dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych (kwota 3.000,00 zł), 

− w rozdziale 60016 Drogi publiczne gminne, zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 

9.000,00 zł na zadania: 

• Rozbudowa i przebudowa drogi publicznej Nr 109964R Rakszawa Basakówka                          

– Dąbrówki Pastwisko kwota 3.000,00 zł, 

• Rozbudowa i przebudowa drogi publicznej Nr 109957R Rakszawa Rąbane – Ujęcie 

Wody kwota 3.000,00 zł, 

• Przebudowa drogi o numerze ewid. 6718 (Wołochy) 3.000,00 zł. 

3. Dział 710 Działalność usługowa, w rozdziale 71004 Plany zagospodarowania 

przestrzennego, zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 3.000,00 zł. 

4. Dział 752 Obrona narodowa, w rozdziale 75212 Pozostałe wydatki obronne w kwocie 

1.500,00 zł. 

5. Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, w rozdziale 75412 

Ochotnicze straże pożarne, wprowadza dotację celową na zakup lekkiego samochodu 

pożarniczego dla OSP Węgliska, kwota 200.000,00 zł. Zmiana ta została zawarta w 

załączniku nr 1 do uchwały dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych. 

6. Dział 758 Różne rozliczenia, w rozdziale 75818 Rezerwy ogólne i celowe, na rezerwę 

celową na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń kwota 250.000,00 zł. 

7. Dział 801 Oświata i wychowanie: 

− w rozdziale 80101 Szkoły podstawowe, wprowadza się wydatki bieżące w ramach 

programu Laboratoria przyszłości (środki te zostały niewykorzystane w 2021 roku)                   

w kwocie 20.590,00 zł. Wydatki majątkowe obejmują zadanie przebudowa budynków 

oświatowych 20.000,00 zł oraz zakup maszyny myjącej dla Szkoły Podstawowej Nr 2 

kwota 14.000,00 zł, 

− w rozdziale 80130 Szkoły zawodowe, wprowadza się wydatki majątkowe na zadanie 

inwestycyjne przebudowa budynków oświatowych kwota 3.000,00 zł. 

8. Dział 855 Rodzina, w rozdziale 85516 wprowadza się wydatki majątkowe na zadanie 

„Przebudowa żłobka” z wydatków niewygasających Budżetu Państwa 792.000,00 zł oraz 

Przebudowa dachu żłobka kwota 3.000,00 zł. 

9. Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, Rozdział 90001Gospodarka 

ściekowa i ochron wód, na zadanie Budowa i przebudowa sieci kanalizacji na terenie 

Gminy Rakszawa wparcie finansowe inwestycji z subwencji uzupełniającej z budżetu 

państwa 2021 kwota 900.000,00 zł. 

10. W dziale 926 Kultura Fizyczna:  

− w rozdziale 92601 Obiekty sportowe, na zadanie Kompleksowa przebudowa stadionu 

sportowego w Rakszawie kwota 4.152.454,00 zł 

− w rozdziale 92605 Zadania w zakresie kultury fizycznej, zwiększa się dotacje                             

na zadania bieżące dla klubów sportowych o kwotę 80.000,00 zł (kwota po zmianie 

225.000,00 zł). Zmiana ta została zawarta w załączniku nr 1 do uchwały dotacje dla 

jednostek sektora finansów publicznych, 

− w rozdziale 92695 Pozostała działalność, wprowadza się zadanie Budowa obiektów 

rekreacyjnych w miejscowości Węgliska w kwocie 230.000,00zł. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy podziękowała Pani Skarbnik, po czym otworzyła dyskusję 

w tym temacie. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż na wspólnym posiedzeniu radni 

zapoznali się z autopoprawkami zgłoszonymi przez Pana Wójta i pozytywnie je zaopiniowali. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zamknęła dyskusję, a następnie poddała pod głosowanie 

przyjęcie autopoprawek do budżetu roku 2022 zgłoszonych przez Wójta Gminy 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy po przyjęciu autopoprawek, poddała pod głosowanie 

uchwałę budżetową Gminy Rakszawa na rok 2022 wraz z przyjętymi autopoprawkami. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała budżetowa Gminy Rakszawa na 

rok 2022 będzie miała XXXVII/301/22 Rady Gminy Rakszawa z dnia 31 stycznia 2022 roku, 

po czym uznała punkt dziesiąty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 11 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła do realizacji punktu jedenastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Rakszawa 

na lata 2022 – 2031. Pani Wiceprzewodnicząca oddała głos Pani Skarbnik. 

Pani Skarbnik powiedziała, iż Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Rakszawa opracowano 

w szczegółowości określonej w art. 226 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych. Zgodnie z art. 227 tej ustawy wieloletnia prognoza finansowa obejmuje okres 

roku budżetowego oraz co najmniej trzech kolejnych lat. Okres ten nie może być krótszy niż 

okres na jaki przyjęto limity wydatków na przedsięwzięcia oraz okres, na który zaciągnięto lub 

planuje się zaciągnąć zobowiązania. Mając na uwadze zobowiązania Gminy z tytułu już 

pojętych kredytów Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Rakszawa została opracowana na 

lata 2022-2031. W wyniku autopoprawki, do wykazu przedsięwzięć, do WPF, który stanowi 

załącznik Nr 2 dodano zadanie „Kompleksowa przebudowa stadionu sportowego                                       

w Rakszawie” zadanie wprowadzono do wykazu przedsięwzięć na podstawie wstępnej 

promesy dotyczącej dofinansowania inwestycji z Programu Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych. Planowane łączne nakłady  finansowe wynoszą 

8.304.325,00 zł i będą finansowane w 90% (kwota 7.473.892,00 zł) z Funduszu Polski Ład. Na 

10% wkładu własnego założono w 2022 roku finansowanie z wolnych środków budżetowych 

w kwocie 415.245,40 zł, natomiast w 2023 roku z dotacji z Funduszu Kultury Fizycznej                       

w kwocie 415.187,60 zł. Warunkiem uzyskania ostatecznej promesy potwierdzającej 

dofinansowanie jest przeprowadzenie w terminie sześciu miesięcy od dnia otrzymania promesy 

wstępnego postepowania o zamówienie publiczne. Realizacja zadania planowana jest na lata 

2022 i 2023. Na rok 2022 limit wydatków wynosi 4.152.454,00 zł, a na rok 2023 limit 

wydatków wynosi 4.151.871,00 zł. Podstawowe wielkości Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na 2022 r. powinny być zgodne z danymi zawartymi w uchwale budżetowej na w/w rok. Jeżeli 

chodzi o dochody, to prognozowane dochody budżetu Gminy Rakszawa w 2022 r. wynoszą 

36.488.063,05 zł, w tym: dochody bieżące 31.319.699,45 zł, a dochody majątkowe 

5.168.363,60 zł. Dochody bieżące budżetu stanowią subwencja ogólna w wysokości 

12.888.952,00 zł, stanowiąca 41,15% dochodów bieżących, dotacje i środki przeznaczone na 
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cele bieżące w kwocie 7.406.829,00 zł, stanowiące 23,65 % dochodów bieżących, udziały                     

w podatku dochodowym od osób fizycznych w kwocie 3.937.860,00 zł, co stanowi 12,57 % 

dochodów bieżących. Do prognozy dochodów bieżących na lata 2023-2031 przyjęto dotacje                 

i subwencje z budżetu państwa na poziomie prognozy roku 2022 ustalanej (przez budżet 

państwa) na poziomie informacji z budżetu państwa. Mając na uwadze zmiany zasad 

finansowania jednostek samorządu terytorialnego w związku z wdrożonym Programem Polski 

Ład przyjęto założenie, że Gmina uzyska wpływy z udziałów w podatkach, w kwocie nie 

mniejszej niż wykonane (zrealizowane) w ostatnich trzech latach. Udziały w podatku 

dochodowym od osób fizycznych i od osób prawnych przyjmuje się w wysokości około 

5.000.000,00 zł w każdym roku prognozy, kwota ta wynika z uzyskanych przez Gminę 

wpływów z tych udziałów w latach 2019-2020. Pozostałe dochody bieżące w 2023 kwota 

6.654.005,00 zł, na lata 2024 – 2031 w wysokości od 6.000.000,00 zł do 6.100.000,00 zł.                    

W kolejnych latach prognozy, zakładając 2% wzrost wpływów z podatku od nieruchomości            

w każdym roku prognozy do roku 2027. Dochody majątkowe w kolejnych latach prognozy.            

W roku 2023 kwota 4.397.860,00 zł, w tym ze sprzedaży mienia gminnego 200.000,00 zł,             

z dotacji ze środków Unii Europejskiej (płatność po zakończeniu projektu „Budowa kanalizacji, 

wodociągów oraz przydomowych oczyszczalni ścieków”) kwota 45.995,00 zł oraz 

dofinasowanie z Funduszu Polski Ład kwota 3.736.683,40 zł, natomiast z funduszu Kultury 

Fizycznej kwota 415.187,60 zł (pozytywna weryfikacja wniosku). W latach 2024 – 2026 

dochody ze sprzedaży mienia po 200.000,00 zł w każdym roku budżetowym. Pani Skarbnik 

powiedziała, że jeżeli chodzi o wydatki, to poziom wydatków w kolejnych latach prognozy 

wyznaczają dochody budżetu pomniejszone o środki na obsługę długu. Na wydatki bieżące             

w 2022 r. przeznacza się kwotę 30.704.596,45zł, z tego na wynagrodzenia i składki od nich 

naliczane 15.161.635,28 zł. Wydatki bieżące w poszczególnych latach prognozy zostaną 

utrzymane na poziomie roku 2020. Na wydatki majątkowe założono w 2022 r. kwotę 

7.640.302,36 zł. Wydatki majątkowe w latach 2022 do 2023 obejmują limity wydatków na 

przedsięwzięcia ujęte wykazie przedsięwzięć do WPF - załącznik nr 2. Odnośnie wydatków na 

obsługę długu Pani Skarbnik powiedziała, iż wydatki te obejmują odsetki od zaciągniętych 

kredytów bankowych, do naliczenia odsetek przyjęto stopy procentowe na poziomie 4%                         

tj. w wysokości WIBOR 3M plus marża banku. W kwestii wyniku budżetu Pani Skarbnik 

poinformowała radnych, że w 2022 roku deficyt zaplanowano w kwocie 1.856.835,40 zł, 

ponadto w kolejnych latach prognozy również zakłada się nadwyżkę budżetu, która 

przeznaczona jest na finansowanie długu. Jeżeli chodzi o przychody Pani Skarbnik 

powiedziała, iż w projekcie budżetu Gminy Rakszawa na rok 2022 zaplanowano przychody              

w wysokości 2.406.835,40 zł, przychody te pochodzą z niewykorzystanych środków budżetu 

2021 roku w łącznej kwocie 920.590,00 zł (wsparcie finansowe inwestycji z subwencji 

uzupełniającej z budżetu państwa 2021 roku kwota 900.000,00 zł, środki w ramach Programu 

„Laboratoria przyszłości” 20.590,00 zł) oraz wolnych środków budżetu w kwocie                 

936.245,40 zł, środki z tych źródeł przeznaczone są na finansowanie planowanego deficytu, 

dodała, że przychody z wolnych środków w wysokości 550.000,00 zł przeznacza się na spłatę 

zaciągniętych kredytów bankowych. Jeżeli chodzi o rozchody i prognozę długu, to w projekcie 

wieloletniej prognozy finansowej błędnie przyjęto kwoty spłat kredytów bankowych oraz 

kwoty długu w latach 2022 i 2023, w związku z czym w ramach wprowadzonej autopoprawki 

planowane rozchody związane ze spłatą zaciągniętych kredytów bankowych w 2022 roku 

wyniosą 550.000,00 zł, a w 2023 roku rozchody na spłatę kredytów bankowych wyniosą 

650.000,00 zł, natomiast kwota długu na koniec 2022 roku wyniesie 3.654.024,32 zł,                      

a na koniec 2023 roku wyniesie 3.004.024,32 zł.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy podziękowała Pani Skarbnik, po czym odczytała Uchwałę 

Nr 3/39/2021 z dnia 16 grudnia 2022 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Rakszawa na lata 2022 – 2031 (treść uchwały dołączona do protokołu, do 



12 
 

wglądu w biurze Rady Gminy). Pani Wiceprzewodnicząca poprosiła Wiceprzewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej o  przedstawienie opinii. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż Komisja Rewizyjna pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Rakszawa na lata 

2022 – 2031 uwzględniając wartości matematyczne, które wynikają z uchwały budżetowej 

Gminy Rakszawa na 2022 rok.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy podziękowała Wiceprzewodniczącej Komisji Rewizyjnej, 

po czym otworzyła dyskusję w temacie tej uchwały, zapytała czy radni chcą zabrać głos                    

w temacie tej uchwały, w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknęła dyskusję,                      

a następnie poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Rakszawa na lata 2022 – 2031. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy powiedziała, iż  podjęta uchwała będzie miała 

XXXVII/302/22 Rady Gminy Rakszawa z dnia 31 stycznia 2022 roku w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Rakszawa na lata 2022 – 2031, po czym uznała punkt jedenasty 

porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 12 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła punktu dwunastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Rakszawa. 

Pani Wiceprzewodnicząca o przybliżenie projektu tej uchwały poprosiła Przewodniczącego 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pana Bogdana Kłosowskiego. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji powiedział, iż radni na wspólnych 

posiedzeniach, pod przewodnictwem Komisji Skarg Wniosków i Petycji rozpatrywali skargę 

na działalność Wójta złożoną przez Stowarzyszenie Na Rzecz Dobra Mieszkańców. Radni 

obradowali na posiedzeniach w dniach 15 listopada i 28 grudnia 2021 r., zapoznali się                             

z materiałami, ze skargą i zawartymi w niej zarzutami oraz argumentacją strony skarżącej, 

wysłuchali wyjaśnień Wójta Gminy, po czym jednogłośnie zdecydowali o bezzasadności 

skargi. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy podziękowała Przewodniczącemu Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji, po czym otworzyła dyskusję w temacie tej uchwały, w związku z tym,                

że radni nie zabrali głosu zamknęła dyskusję, a następnie poddała pod głosowanie uchwałę            

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy powiedziała, iż  podjęta uchwała będzie miała                           

Nr XXXVII/303/22 Rady Gminy Rakszawa z dnia 31 stycznia 2022 roku w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Rakszawa, odczytała jej treść, po czym uznała 

punkt dwunasty porządku obrad za wyczerpany. 
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Ad. 13 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła do realizacji punktu osiemnastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta. Pani Wiceprzewodnicząca                   

o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych omawiany był temat wynagrodzenia Wójta, w związku ze zmianą Rozporządzenia Rady 

Ministrów dotyczącego wynagrodzeń pracowników samorządowych jest możliwość, aby                    

w jakiś sposób uhonorować pracę Wójta. W obecnej sytuacji, przy funkcjonujących płacach                

i wzroście płacy minimalnej wynagrodzenie Wójta jest bardzo niskie, w związku z czym od 

radnych wyszła propozycja podjęcia takiej uchwały, radni złożyli propozycję wynagrodzenia, 

które nadal jest znacznie niższe, niż wskazują „widełki” w rozporządzeniu”. Pani 

Wiceprzewodnicząca powiedziała, iż radni wnioskują, żeby zostało ustalone nowe 

wynagrodzenie, z mocą obowiązującą od 1 sierpnia 2021 r., dodała że projekt tej uchwały został 

dołączony do materiałów na sesję, po wcześniejszym pozytywnym zaopiniowaniu go na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję w temacie tej uchwały, zapytała, czy 

radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały, w związku z tym, że radni nie zabrali głosu 

zamknęła dyskusję, a następnie poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta. 

W związku z problemami technicznymi Wiceprzewodnicząca Rady Gminy ogłosiła kilka minut 

przerwy. 

Po przerwie Wiceprzewodnicząca Rady Gminy wznowiła obrady i przedstawiła wyniki 

głosowania w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy powiedziała, iż  podjęta uchwała będzie miała                               

Nr XXXVII/304/22 Rady Gminy Rakszawa z dnia 31 stycznia 2022 roku w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta, odczytała jej treść, po czym uznała punkt trzynasty porządku obrad za 

wyczerpany. 

 

Ad. 14 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła do realizacji punktu czternastego porządku obrad 

tj. wnioski i zapytania radnych. Pani Wiceprzewodnicząca zapytała, czy radni chcą zabrać głos 

w tym punkcie. 

Chęć zabrania głosu zgłosił Pan P. Rozwód, niemniej jednak pojawiły się problemy                            

z połączeniem z Panią Wiceprzewodniczącą.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy ponownie zapytała, czy ktoś chce zabrać głos, w związku                

z tym, że radni nie zabrali głosu zamknęła dyskusję, po czym uznała punkt czternasty porządku 

obrad za wyczerpany 

 

Ad. 15 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przeszła do realizacji punktu piętnastego porządku obrad                  

tj. sprawy różne. Pani Wiceprzewodnicząca zapytała, czy radni chcą zabrać głos w tym punkcie, 

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknęła dyskusję, po czym uznała punkt piętnasty 

porządku obrad za wyczerpany. 
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Ad. 16 

 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady 

Gminy zamknęła XXXVII sesję Rady Gminy. Obrady trwały od godz. 1030 do godz. 1218.   

 

 

 

Protokołowała: Teresa Nowicka   

Zatwierdziła: 

 

Marta Fus 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 
Rakszawa 

 


